Notice No.: 1920083



#### ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk

Tel Fax : 2817 1764 : 2855 8420

11 March 2020

Dear Parents,

#### Arrangements for Extended Class Suspension (with class resumption on 20 April, the earliest)

The EDB has made the announcement of further extending class suspension, with the school resumption day no earlier than 20 April. In view of this, the School has made special arrangements as follows. Please take note of the them with your daughter:

- E-learning materials and assignments during this period will be provided to facilitate students' self-learning at home. This is to ensure 'suspending class without suspending learning'. Details has been given in a separate circular. Students should complete the work and attend the class accordingly, timely and seriously.
- The Uniform Tests for 2<sup>nd</sup> Term will be cancelled.
- 3. The online assignments completed during the class suspension period will be part of 2<sup>nd</sup> Term Term Marks.
- 4. S.3 Territory-wide System Assessment (TSA) will be cancelled.
- 5. 1-5 June 2020 will become regular school days.
- 6. The Final Exam will take place between 8 and 22 June 2020.
- The post exam period will be used as regular school days for extra lessons for S.1-S.5. Details will be given in due course.
- 8. The Breaking-up Day will be held on 10 July 2020 as scheduled.
- 9. Extra school days will be arranged for S.1-S.5 after the Breaking-up Day. Details will be given in due course.
- 10. The summer holiday officially starts on 25 July 2020.
- 11. Others:
  - a) Lunch box arrangements for April & May:
    - From 20 April to 15 May, students will have their lunch boxes according to their orders made and paid for the period of 3 to 28 February. For example, on 20 April students will have their choice made for 3 February, so on and so forth.
    - ii. On 20 April, students will be given a menu to choose from for the remaining days before the final exam.
  - b) Summer uniform
    - i. transition period: 20-24 April 2020
    - ii. all in full summer uniform: 27 April 2020
  - c) School bus

The school bus company has decided on the special arrangements for the payment of March and April. They will inform parents in due course. For any enquiries, please contact Ms. Wong, the school bus company on 9887 2823.

Please also note that the detailed arrangement of how schools resume normal for students will be subject to EDB's further announcement. During this period, students are strongly cautioned to maintain strict personal hygiene, lead a healthy lifestyle, avoid crowds and stay vigilant of the development of novel coronavirus epidemic. They should exercise self-discipline at home and make good use of the class suspension period for learning.

We count on everyone's cooperation and support to ensure the good health and safety of all members in school. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

To: St. Clare's Girls' School

Arrangements for Extended Class Suspension (with class resumption on 20 April, the earliest)

We have read and noted the arrangements of the captioned matters.

We have read and noted the arrangements of the captione	d matters.
Student Name	Parent's Signature
lass & Class Number	Date

Notice No.: 1920083



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,

Web Page F-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel

: 2817 1764

Fax

: 2855 8420

### 敬啟者:

# 停課期間及復課後(不早於四月二十日復課)的更新安排

因應教育局宣布全港學校不早於四月二十日復課,學校已作以下安排,敬請留意

- 1. 學校將提供電子學習材料,讓學生在家中學習,以達致停課不停學;詳情已另函通知。學生 須按時認真完成指定課業。
- 2. 原定於三月下旬進行的統一測驗將會取消。
- 3. 學生於停課期間所完成的網上電子課業分數將算入期末考試的平時分。
- 4. 中三「全港系統性評估」取消。
- 5. 二零二零年六月一日至五日為正常上課日。
- 6. 期末考試將於二零二零年六月八日至二十二日進行。
- 7. 期末考試後進行中一至中五補課,詳情稍後公布。
- 8. 結業禮如期於二零二零年七月十日舉行。
- 9. 學校將於結業禮後安排中一至中五上學日,詳情容後通知。
- 10. 暑假將由二零二零年七月二十五日開始。
- 11. 其他事項:
  - a) 四月份的午膳安排:
    - i. 由四月二十日至五月十五日的午餐即為學生於二月三日至二十八日所訂購的午餐。例如,四月二十日的午餐即為學生於二月三日所訂購的午餐,如此類推。
    - ii. 四月二十日派發五月十八日至期末考試前的餐單訂購表。
  - b) 更換夏季校服安排:
    - i. 過渡期:二零二零年四月二十日至二十四日。
    - ii. 學生須於四月二十七日起穿着夏季校服上學。
  - c) 校車費用安排:

校車公司已為三、四月的費用作出了特別安排,並會把詳情通知家長,如有任何查詢, 請致電 9887 2823 聯絡璐華旅運有限公司黃小姐。

敬請留意教育局稍後宣布復課的詳細安排。學生於停課期間應嚴格遵守個人衛生習慣、保持健康 的生活方式,避免去人多的地方及時刻留意新型冠狀病毒流行的情況。學生在家中亦應持守自律,並 充分利用停課時間進行學習。

感謝 閣下耐心閱讀。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二零年三月十一日